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8_AF_BB_E4_B8_8E_E8_c82_448712.htm ●Nothing in all the

world is more dangerous than sincere ignorance and conscientious

stupidity. ---------Martin Luther King, American leader of

non-violent civil right movement 世界上再也没有比实实在在的

无知和认认真真的愚蠢更危险的了。 ---------美国非暴力民权

运动领袖 马丁 . 路德 . 金 ●The consumer isnt a moron. she is

your wife. You insult her intelligence if you assume that a mere

slogan and a few vapid adjectives will persuade her to buy anything.

---------David Ogilvy, American advertisement manager 消费者不

是傻瓜；她是你的妻子。如果你认为仅凭一句口号，几个干

巴巴的形容词就能诱使她掏腰包购买任何东西的话，那么你

就亵渎了她的智慧。---------美国广告经营家 奥格尔维 . D. 

●Better be unborn than untaught, for ignorance is the root of

misfortrue. ---------Plato, Ancient Greek philosopher 与其不受教

育，不如不生，因为无知是不幸的根源。 ---------古希腊哲学

家 柏拉图 ●Example is always more efficacious than precept.

---------Samuel Johnson, British writer and critic 身教胜于言教。

---------英国作家、批评家 约翰逊 . S. ●When a dog bites a man

that is not news, but when a man bites a dog that is news.

---------Charles A. Dana, American journalist 狗咬人不是新闻，

人咬狗才是新闻。 ---------美国记者 达纳 . C. A. ●I have a

dream that my four little children will one day live in a nation where

they will not be judged by the color of their skin but by the content of



their character. I have a dream today.---------MARTIN LUTHER

KING, JR., speech (at the March on Washington, 1963)我有一个梦

想，我的四个孩子有一天将会生活在这样一个国度里：在那

儿，人们不是根据他们的肤色，而是根据他们性格的内涵来

看待他们。现在我就有（这）一个梦想。---------美国非暴力
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